

໐໘. ຊຽງໝັງໄປໄຫ້ນໍາຮາຊຸຄຣູ

ຍັງມີຮາຊຸຄຣູເຖົ້າອົງນຶ່ງ ເພິ່ນໄດ້ເສັງຊີວິດດ້ວຍຄວາມເຖົ້າຊະລາການ , ແຕ່ວ່າພະຮາຊຸຄຣູ
ອົງນີ້ບໍ່ມີຍາດພີ່ນ້ອງໃກ້ສິດ ຕິດແທດຈັກຄົນ
ເມື່ອເສັງຊີວິດກໍເປັນໜ້າສົມເພດເວດທນາບໍ່ມີຜູ້ໃດຈະໃຫ້ຈະທຸກໂສກທງວມເຫງົານໍາ,
ຍ້ອນວ່າຮາຊຸຄຣູເປັນພຣະ ຫລັກບ້ານຫລັກເມືອງ ດັ່ງນັ້ນ ພຣະຍາຈິ່ງສັ່ງໃຫ້ ຊຸມສນົມທັງຫລາຍ
ໄປຮ້ອງໄຫ້ ອາໄລອາວອນ ນໍາທ່ານຮາຊຸຄຣູ ພວກນາງສນົມຈິ່ງໄປ ອ້ອນວອນໃຫ້ຊຽງໝັງໄປນໍາກັນ.

ເມື່ອໄປຮອດວັດບ່ອນສົບຮາຊຸຄຣູແລ້ວ ນາງສນົມບາງຄົນ ກໍທໍາທ່າໄຫ້
ແຕ່ຫລາຍຄົນກໍບໍ່ສາມາດໄຫ້ໄດ້ ເພາະມັນບໍ່ມີ ຄວາມສະຫ້ອນໃຈແນວໃດ
ຍ້ອນວ່າຮາຊຸຄຣູບໍ່ແມ່ນຍາດຕິພີ່ນ້ອງ ຂອງພວກເຂົາ, ດັ່ງນັ້ນ ການທີ່ພຍາ ສັ່ງໃຫ້ພວກເຂົາມາໄຫ້
ຈິງມີບາງຄົນພັດຍັງຫົວສະອົກສະອ້ອຍຢູ່, ເມື່ອເຫັນວ່າຈະບໍ່ໄດ້ຕາມຄວາມພຍາສັ່ງ
ເຂົາຈິ່ງອ້ອນວອນໃຫ້ຊຽງໝັງມາໄຫ້, ແຕ່ຊຽງໝັງປະຕິເສດວ່າ ພຍາບອກໃຫ້ແຕ່ສນົມມາໄຫ້
ບໍ່ໄດ້ສັ່ງໃຫ້ເຂົາໄຫ້ ຊົມອ້ອນວອນໃຫ້ໄຫ້ນໍາກັນຫອນຊື່ເປັນ, ແຕ່ສາວສນົມກໍນຸ່ງວອນບໍ່ເລີກບໍ່ແລ້ວ ;
ໃນທີ່ສຸດຊຽງໝັງກໍເກີດມີຄວາມອິດູ ສົງສານ ພວກສາວສນົມ ເພາະພວກເຂົາເວົ້າວ່າ
ຖ້າອ້າຍຊຽງພາໄຫ້ ພວກເຂົາກໍຊິໄຫ້ນໍາ

ຊຽງໝັງຈິ່ງຍ້ອນຖາມພວກນາງສນົມວ່າ ຄັນເຮົາເຮັດແນວໃດ ຫລື ໄຫ້ແນວໃດ
ພວກເຈົ້າຊິເຮັດຊິໄຫ້ນໍາແຫ່ງບໍ່ ? ພວກສາວສນົມກໍພາກັນຮັບປາກວ່າ ຈະ
ປະຕິບັດຕາມຊຽງໝັງທຸກຢ່າງ ; ເຫັນວ່າໄດ້ໂອກາດດີ ຊຽງໝັງຈິ່ງກັມເຮັດໂກ່ງໂກ້ຍເອົາຫົວທັງລົງດິນ
ປະໂຫ້ໂດຍກັບທ່າຢ່ອນລົງເປັນພົ້ວ, ທັງເອົາມືເຕາະຕ່ອຍໄປມາ ທັງພ່ອງທ່າທ່າດິນ ແລະ
ຮ້ອງຄາງຄືກັບເຈັບປວດ ແລບລິ້ນປັ້ນຕາ ແລ້ວທ່າທ່າຮ້ອງໄຫ້ຮ້າໂຮວ່າ ໂອຍນໍ ! ທ່ານຮາຊຸຄຣູ ເອີຍ !
ມາດ່ວນຕາຍຈາກໄປແລ້ວນໍ ລູກເມັງກໍບໍ່ມີໄດ້ນໍາເຂົາ, ບວດຕັ້ງແຕ່ນ້ອຍ ບໍ່ພໍເຕົ້າຫລັງຂົນ ມາຕາຍຜູ່ດຽວ
ເສັງດາຍທ່າກັບໂດຍເດ ມັນຊິເນົ້າຊິເປື້ອຍຖິ້ມລ້າແລ້ວນໍ !

ພໍໄດ້ຍິນສຽງໄຫ້ຈົມໄຫ້ວ່າ ຂອງຊຽງໝັງແນວນັ້ນ,
ພວກນາງສາວສນົມກໍພາກັນຫົວແຕກໂຄບຂຶ້ນ, ຊຽງໝັງເຫັນວ່າ ສາວສນົມບໍ່ປະຕິບັດຕາມຕົນ
ຈິ່ງຈັບໄດ້ໄມ້ແສ້ຕີສາວສນົມ ຈົນຫລັງໃຄ່ ຫລັງໂພງແລ້ວພາກັນແລ່ນບົບຕາຍໄປໄຫວ້ຕໍ່ພຍາ,
ພວກນາງສນົມໄດ້ເລົ່າເຫດການທີ່ເກີດຂຶ້ນທັງໝົດຊູ່ພຍາພັງ ພຍາໄດ້ຖາມສາລວທັງຫລາຍ
ວ່າພວກສູ່ເຮັດແນວໃດໃຫ້ມັນແດ່ ຊຽງໝັງຈິ່ງໄດ້ທຸບຕີຈົນໃຄ່ຈົນໂພງ, ສາວສນົມຕອບວ່າ ບໍ່ໄດ້ເຮັດ
ແລະ ບໍ່ໄດ້ ເວົ້າແນວໃດ ຊຽງໝັງຫາກຮາຍເອງ ເອົາແສ້ໄລ່ຕີພວກຕົນຢ່າງບໍ່ເລືອກໜ້າເລີຍ.

ຝ່າຍພຍາໄດ້ຟັງຄໍາເວົ້າຂອງພວກສາວສນົມຄືແນວນັ້ນ
ກໍສັ່ງໃຫ້ຄົນໄຊໄປນໍາເອົາຕົວຂຽງໝັ້ງມາຫາດ່ວນ, ເມື່ອຄົນໄຊໄປເອົາຂຽງກໍຮູ້ຕົວເອງດີວ່າ
ຕ້ອງແມ່ນພວກສາວສນົມໄປຟອງຕໍ່ພຍາເປັນແນ່ແທ້, ພໍແຕ່ຂຽງໝັ້ງຂຶ້ນໄປຫາພຍາກໍຖາມໂລດ
ວ່າເປັນຫຍັງຂຽງໝັ້ງຈຶ່ງຕີ ຈຶ່ງຂຽນສາວສນົມຈົນເຈັບຈົນປວດ ຄືແນວນີ້ ! ຂຽງໝັ້ງກໍຕອບພຍາວ່າ
ຕົວຜູ້ຂ້າໄດປະຕິບັດ ຕາມຄໍາສັ່ງຂອງພຣະອົງວ່າ ໃຫ້ພານາງສນົມໄປໃຫ້ນໍາຮາຊຸຣູ
ເມື່ອໄປຮອດສົບຂອງຮາຊຸຣູ ຜູ້ຂ້າກໍໃຫ້ແທ້ໃຫ້ວ່າສແດງຄວາມໂສກເສົ້າໂສການໍາຮາຊຸຣູ
ແຕ່ວ່າ ນາງສນົມນັ້ນຕີ ບໍ່ຢອມພາກັນໃຫ້ຂ້າ
ບໍ່ໜ້າຍັງພາກັນທົວສະອິກສະອ້ອຍ
ທັງຕໍ່ແຍ່ບ່າວນ້ອຍ ຜູ້ຂ້າອົດບໍ່ໄດ້ ຈຶ່ງຈັບເອົາໄມ້ແສ້ມາຂຽນຕີ
ສາວສນົມພວກນີ້ຖ່ອຍຮ້າຍບໍ່ຟັງຄວາມທ່າພຍາຈັກດີ ;
ພຍາໄດ້ຟັງຄໍາກໍຮ້າຍໃຫ້ພວກສາວສນົມໝູ່ທັງຫລາຍວ່າ ຕີແລ້ວທີ່ບັກຂຽງໝັ້ງມັນບໍ່ຕັດຄໍສູ່ຖິ້ມ

ຕໍ່ນີ້ນຶ່ງ ຂນະທີ່ພຍາພວມຄຽ້ວໝາກຢູ່ໃນໂຮງນັ້ນ, ຂຽງໝັ້ງກໍຫາໂອກາດ
ເຂົ້າໄປຄຽ້ວໝາກດອມພຍາ ເຕ່ໃນໃຈຂອງຂຽງໝັ້ງແທ້ແມ່ນ ຢາກຫາໂອກາດດ່າ
ພຍາຫລິ້ນຕາມວາດ, ຂຽງໝັ້ງເອົາໝັ້ງໝາກຍັດໃສ່ສົບຈົນເຕັມສວດຈໍກໍ ແລ້ວກໍເອົາ
ນໍ້າໝາກທາທາງນອກບ່ອນສົບມັນສວດນັ້ນ, ພໍແຕ່ພຍາຫລຽວເຫັນ ກໍທ້ວງຂຶ້ນວ່າ ໃຫ້
ສົບຂຽງຄືນາເທົ່ວແທ້ ແນມເບິ່ງແກ້ມແກ່ນເຫລື້ອມປານດັ່ງດວງມະນີ
ແກ້ມເຄັ່ງໂພງຄືຜີເປັນຕາຢ້ານແທ້, ພຍາເວົ້າຕື່ມວ່າ ບັກຂຽງໝັ້ງມືງແນມເບິ່ງແກ້ມຂອງກູ
ເບິ່ງດູຊິຄືກັບຂອງມືງບໍ່ ? ຂຽງໝັ້ງຕອບພ້ອມບາດດຽວໂລດວ່າ ໂອຍ !
ແກ້ມທ່ານພຍາຈຶ່ງແມ່ນຮົງໆໃສດັ່ງທ່າໝາເຖົ້າແທ້ເດ !.

ພຍາໄດ້ຍິນຄວາມທ້ວງຂອງຂຽງໝັ້ງແບບດູກູກກໍຮ້າຍເບິ່ງ ໆ ຂຶ້ນ ທັງຈາວ່າຊິ
ເອົາດາບຕັດຄໍບັກຂຽງ ໃຫ້ມັນຕາຍໄປຕໍ່ ໜ້າ ຕໍ່ຕາໂລດ, ແຕ່ຂຽງກໍຮູ້ວິທີແກ້ໄຂ ຢ່າງໄວວາ ມັນຈຶ່ງທ່າທ່າ
ກັນຂາບ ແລ້ວກ່າວຂໍຂໍມາໂທດ ນໍາທ່ານພຍາ ວ່າ ບໍ່ແມ່ນດັ່ງທ່າໝາ ເຖົ້າດອກຂ້ານ້ອຍ
ແກ້ມທ່ານພຍາ ໃສ
ເຫຼື້ອມດັ່ງນໍ້າພຸ້ນນາ !!!

ເຊີນອ່ານຕໍ່ເລື່ອງທີ່ເກົ້າໃນເດືອນໜ້າ
໐໙. ຕົວະພຍາກິນຂີ້ແຮງ